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Protokół nr 26/21 
z wyjazdowego posiedzenia Komisji Edukacji, Kultury, Sportu i Spraw Społecznych 

w dniu 11 października 2021 roku. 
 

Posiedzenie odbyło się w Zespole Szkół Zawodowych w Brzegu Dolnym, 
Ul. 1 Maja 1A, w godz. 14:00 – 16:20. 

 
W posiedzeniu Komisji uczestniczyli następujący członkowie: 
 

1. Janusz Dziarski  
2. Zbigniew Posacki 
3. Józef Szumilas 
4. Urszula Wojtyło 
5. Anna Wróbel 

 
(Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu) 
 
Nadto w posiedzeniu uczestniczyli:  
p. Katarzyna Fęglerska – Kierownik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu i Spraw Społecznych, 
p. Małgorzata Staniszewska – Dyrektor Zespołu Szkół Zawodowych w Brzegu Dolnym, 
p. Halina Wojciechowska – Wicedyrektor Zespołu Szkół Zawodowych w Brzegu Dolnym, 
p. Agnieszka Świerkowska-Gembara – Kierownik Szkolenia Praktycznego w Zespole Szkół 
Zawodowych w Brzegu Dolnym. 
 
Posiedzenie otworzyła Przewodnicząca Komisji Edukacji, Kultury, Sportu i Spraw Społecznych 
p. Anna Wróbel, która przedstawiła proponowany porządek posiedzenia. 
 
Porządek posiedzenia:  
 

1. Otwarcie posiedzenia. 
2. Przyjęcie porządku posiedzenia. 
3. Zapoznanie się z aktualnym stanem realizacji projektu pn. „Modernizacja infrastruktury 

kształcenia zawodowego w powiecie wołowskim” w Zespole Szkół Zawodowych 
w Brzegu Dolnym. 

4. Sprawy różne. 
5. Zamknięcie posiedzenia. 

 
Ad 2. Przyjęcie porządku posiedzenia. 
 
Przewodnicząca p. Anna Wróbel nadmieniła, że kolejne posiedzenie Komisji odbędzie się 
w listopadzie, wtedy też zostaną przyjęte protokoły. 
 
Proponowany porządek posiedzenia został przyjęty przez członków Komisji 
jednogłośnie. 
 
Ad 3. Zapoznanie się z aktualnym stanem realizacji projektu pn. „Modernizacja 
infrastruktury kształcenia zawodowego w powiecie wołowskim” w Zespole Szkół 
Zawodowych w Brzegu Dolnym. 
 
Głos zabrała p. Małgorzata Staniszewska. Nadmieniła, iż w grudniu 2020 r. zakończył się cykl 
inwestycji polegający na oddymianiu budynku szkoły. W styczniu 2021 r. miał miejsce przetarg 
na rozbudowę infrastruktury szkoły. W kwietniu zakończone zostało centrum informatyczne – 
pracownie informatyczne wraz z serwerownią.  
Pani Dyrektor zaprosiła obecnych do sąsiedniej sali na prezentację, pokazującą wyniki 
realizowanych projektów. 
Prace remontowe w ramach modernizacji pomieszczeń rozpoczęły się w lutym br.  
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Projekt „Rozwój kształcenia zawodowego w powiecie wołowskim” – zadanie nr 5 w tym 
projekcie dotyczy dostosowania kształcenia uczniów do potrzeb rynku pracy. Zaplanowane 
zostały kursy m.in. z projektowania komputerowego w 2D i 3D. W tym zadaniu kursy ukończyło 
24 uczniów. Zadanie nr 6 obejmuje podniesienie kwalifikacji nauczycieli w zawodach w ZSZ. 
W tym roku w szkole otwarto kształcenie w zawodzie technik elektryk, jest duże 
zainteresowanie pracodawców. 
Zadanie nr 7 obejmuje staże uczniowskie w szkołach. Do 30 września br. w stażach wzięło 
udział 25 osób – 4 dziewczęta i 21 chłopców. 
Zadanie nr 8 to doposażenie pracowni zawodowych w szkołach. Szkole zależało szczególnie 
na poprawie bezpieczeństwa elektrycznego i na szybkim przesyle sygnału internetowego. 
Zastosowano instalację VI generacji – obecnie najlepszą.  
Zakupiono 32 komputery „all in one”, laptop z oprogramowaniem, drukarki, projektor itp. 
Ogłoszony będzie przetarg na sprzęt do pracowni elektrotechniki oraz inne sprzęty niebędące 
w kategorii sprzętów IT. W przetargu na meble do pracowni wyłoniono 3 wykonawców – do 
poszczególnych kategorii mebli. Jeden wykonawca odstąpił od wykonania umowy. Dwa 
przetargi zostaną przeprowadzone ponownie. 
W ramach „Modernizacji infrastruktury kształcenia zawodowego w powiecie wołowskim” 
przygotowane zostaną dwie duże pracownie. Dodatkowo ZSZ wzięło udział w projekcie 
„Wysoka jakość kształcenia szkól powiatu wołowskiego”, w ramach którego pozyskano 
monitor interaktywny, dwie tablice interaktywne, a z pozostałych pieniędzy zakupiono 120 
szafek dla uczniów.  
Na IV piętrze w 2019 r. ze środków z rezerwy budżetowej wyremontowano sale i pracownie. 
Zamontowano także windę. 
Projekt 7.2 dotyczy II piętra. Jedna z sal będzie miała stół konferencyjny, stanowiska 
nauczycielskie i dla uczniów, w sąsiednim pomieszczeniu znajdować się będą stoły 
montażowo-pomiarowe i stanowisko do symulacji układów elektrycznych. Jedna z sal jest 
przystosowana na pracownię fizyczno-chemiczną ze stołami laboratoryjnymi, obok niej 
przewidziano magazyn odczynników i sprzętu laboratoryjnego. Docelowo pracownia ma stać 
się również ośrodkiem egzaminacyjnym w zawodzie operator urządzeń przemysłu 
chemicznego. Do projektu dołączono ważne rekomendacje – PCC Rokita, kuratora oświaty, 
aby zorganizować kształcenie w tym zawodzie. 
Realizowany będzie projekt zagranicznych staży uczniowskich, który był przesuwany ze 
względu na pandemię. Kontraktowany jest także ekologiczny projekt kierowany do uczniów 
liceum.  
 
Przewodnicząca p. A. Wróbel zapytała, czy w ramach projektu będą zakupione odczynniki 
chemiczne. 
 
P. Dyrektor odpowiedziała, że nie, ale koszt odczynników jest niewielki w porównaniu do 
kosztów sprzętu. Dodała, że oświata to jest sfera, w którą się inwestuje. Napisanie projektu, 
zaplanowanie tego, co się zakupi, to ogrom pracy. A efekty służą młodzieży i nauczycielom. 
 
P. Katarzyna Fęglerska dodała, że zaprezentowane działania dotyczą największych projektów 
obecnie realizowanych, ale są realizowane również mniejsze, jak „Aktywna tablica”. 
 
P. Dyrektor wskazała, że podczas spotkania z nowym wizytatorem dla szkół 
ponadpodstawowych padła informacja, iż „Aktywna tablica” będzie możliwa do realizowana 
wielokrotnie w jednej szkole, co wcześniej nie było możliwe.  
Następnie p. Dyrektor poprosiła p. Starostę i p. Przewodniczącą o wręczenie uczniom 
certyfikatów na zakończenie kursów kwalifikacyjnych i staży. 
 
P. Urszula Wojtyło zapytała, jak wygląda nabór do klas pierwszych, czy szkoła ma łatwość w 
pozyskiwaniu uczniów, czy musi się zmagać z rynkiem? 
 
P. M. Staniszewska odpowiedziała, że nie jest łatwo, ale w naborze na ten rok szkolny udało 
się pozyskać 110 uczniów. 
Szkolnictwo branżowe przechodzi trudny czas związany z pandemią. 
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Wręczono uczniom Zespołu Szkół Zawodowych w Brzegu Dolnym certyfikaty na zakończenie 
kursów kwalifikacyjnych i staży. 
 
Następnie P. Dyrektor M. Staniszewska wraz z p. H. Wojciechowską i p. Agnieszką 
Świerkowską-Gembarą oprowadziły członków Komisji po pomieszczeniach szkolnych, 
zarówno wyremontowanych, jak i tych będących w trakcie remontu (pracownia fizyczno-
chemiczna) oraz wymagających jeszcze nakładów (biblioteka szkolna). 
 
Ad 4. Sprawy różne. 
 
Brak spraw.  
 
Ad 5. Zamknięcie posiedzenia. 
 
Wobec braku dalszych głosów i wyczerpania porządku Przewodnicząca zamknęła 
posiedzenie komisji. 
 
Protokolant: Marta Wabiszczewicz-Krawczuk 
 
 

               Anna Wróbel 
 
             Przewodnicząca 
Komisji Edukacji, Kultury, Sportu  
         i Spraw Społecznych 

 
 


